



## **Wei Qin**

*Beijing*

---

### **PRACTICE AREAS**

- Banking and finance
- Aviation and aviation finance
- Structured finance and asset-backed securitization
- Financial services and regulatory
- Asset management
- Project finance
- General corporate

### **PROFESSIONAL EXPERIENCE**

Mr. Qin specializes in aircraft finance and leasing, general banking and finance matters, bond issuances and asset-backed securitization, and financial institutions establishment and regulatory compliance. His legal services mainly include designing transaction structures, drafting and reviewing transaction documents, legal research, due diligence, representing clients in negotiations, advising on legal matters, issuing legal opinions, and translating contracts.

Mr. Qin has represented Chinese airlines, domestic and overseas leasing companies and banks in many of kinds of financing transactions in respect of aircraft, engine and other large equipment, including domestic and cross-border operating lease transactions and finance lease transactions, tax-bonded structure lease transactions, lease novation transactions, re-finance transactions and other aircraft finance transactions. Mr. Qin has also advised domestic and foreign clients on matters regarding the cross-border lease of aircraft, breach of contract by domestic lessees and aircraft retrieval from the perspective of PRC law.

Mr. Qin is familiar with the Cape Town Convention and registration rules of the CAAC Rights Registry, has represented domestic and foreign clients in numerous matters including applying for ownership, mortgages, possessory or priority rights registration with the CAAC Rights Registry, applying for authorization codes from CAAC, registrations with the International Registry and IDERA filings in China.

Mr. Qin has participated in many types of supply chain finance (SCF) transactions, has participated in many bond issuance and asset-backed securitization projects, and has also participated in many financial institution establishment and investment projects.

### **EDUCATION**

Mr. Qin obtained an LL.M. in Civil and Commercial Law from China University of Political Science

and Law in 2018. Prior to that, Mr. Qin graduated with an LL.B. from China University of Political Science and Law in 2016.

**QUALIFICATIONS**

Member of the PRC Bar

**WORKING LANGUAGES**

Chinese, English



## 秦威

北京

---

### 业务领域

- 银行和金融
- 航空及航空金融
- 结构化金融和资产证券化
- 金融服务和金融监管
- 资产管理
- 项目融资
- 一般公司事务

### 工作经历

秦威律师的主要业务领域为飞机融资与租赁、一般银行及融资业务、债券发行与资产证券化、金融机构设立及合规等；秦威律师提供的法律服务主要包括：设计交易结构、起草与审阅交易文件、法律研究、尽职调查、代表客户参与项目文件谈判、提供法律咨询意见、出具法律意见书及中英合同文本翻译等。

秦威律师曾代表境内航空公司，境内外租赁公司、银行参与多种类型的飞机、飞机发动机及其他大型设备融资项目，包括境内和跨境经营性租赁、融资租赁，保税区租赁，租赁更新，再融资及其它类型的飞机融资项目。秦威律师也曾就飞机跨境租赁、境内承租人违约、飞机取回等问题向境内外客户提供中国法律咨询意见。

秦威律师熟悉《开普敦公约》及中国民用航空局的权利登记规则，曾代表国内外客户处理众多相关事宜，包括向中国民用航空局申请所有权、抵押权、占有权或优先权权利登记，向中国民用航空局申请国际利益登记处利益登记授权代码，在国际利益登记处进行国际利益登记及在中国进行不可撤销的注销登记和出口请求许可书(IDERA)备案。

秦威律师曾参与过多种类型的供应链金融项目，曾参与过多个债券发行、资产证券化项目，也曾参与多类金融机构的设立或投资入股项目。

### 教育背景

秦威律师于 2016 年获得中国政法大学法学学士学位，并于 2018 年获得中国政法大学民商法学硕士学位。

### 执业资格

中华人民共和国律师执业资格

### 工作语言

中文、英文